
                 

REPUBLIKA HRVATSKA 

BRODSKO-POSAVSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA OKUČANI 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

 

Z A P I S N I K  

 

 

sa 15. /petnaeste/ sjednice Općinskog vijeća Općine Okučani koja je održana 3. srpnja 2023. 

godine, u Općinskoj vijećnici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 

Sjednica je započela u 19:00 sati.  

 

Na sjednici je nazočno 11 od ukupno 13 pozvanih vijećnika i to: Ivica Pivac, Josip Agatić, 

Branko Šimonji, Perica Maras, Ivana Mijatović, Dragan Šimić, Marinka Blažević, Marija 

Kulundžić, Gordana Kljaić, Milenko Ećimović, Borislav Ojdanić. 

 

Nisu nazočni: Anita Matić i Milan Vučković. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Općine Okučani utvrđuje da je na sjednici nazočno 11 vijećnika, 

odnosno da postoji kvorum za pravovaljani rad i odlučivanje. 

Pored vijećnika Općinskog vijeća na sjednici su nazočni i: Aca Vidaković- načelnik Općine 

Okučani, Siniša Martinović- zamjenik načelnika Općine Okučani, Marina Jurjević – pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Okučani, Sanja Markanović- stručni suradnik za opće i 

upravne poslove,  Tamara Blažević- Radio „Bljesak“.  

 

Sjednicom je predsjedavao i rukovodio Ivica Pivac- predsjednik Općinskog vijeća Općine 

Okučani.  

Zapisnik je vodila Sanja Markanović- stručni suradnik za opće i upravne poslove Općine 

Okučani. 

 

Nazočni su uz poziv na sjednicu dobili i zapisnik sa 14. sjednice općinskog vijeća pa je 

predsjedavajući dao Zapisnik na raspravu.  

Nakon zaključene rasprave predsjedavajući je dao Zapisnik na usvajanje. Općinsko vijeće je 

glasovanjem sa 12 glasova „za“, nitko „protiv“ i bez „suzdržanih“ donijelo  

 

Z A K LJ U Č A K 

O USVAJANJU ZAPISNIKA SA 14. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE 

OKUČANI ODRŽANE  16. SVIBNJA 2023. GODINE 

 

Nakon usvajanja Zapisnika sa 14. sjednice, predsjedavajući je dao na razmatranje dnevni red. 

Predsjednik vijeća daje dnevni red na glasovanje. 

 



Općinsko vijeće je glasovanjem sa 11 „za“, nitko „protiv“ i bez „suzdržanih“ usvojilo slijedeći  

 

DNEVNI RED 

1. AKTUALNI SAT; 

 

2. PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU AKCIJSKOG PLANA ENERGETSKI 

ODRŽIVOG RAZVITKA I PRILAGODBE NA KLIMATSKE PROMJENE OPĆINE 

OKUČANI (SECAP); 

 

3. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O USVAJANJU FINANCIJSKOG IZVJEŠĆA O RADU 

KOMUNALNOG PODUZEĆA SLOBOŠTINA D.O.O ZA 2022. GODINU; 

 

4. R A Z L I Č I T O. 

 

 

 

TOČKA 1. AKTUALNI SAT 

  

Predsjednik Općinskog vijeća Ivica Pivac otvorio je 15. sjednicu Općinskog vijeća Općine 

Okučani te je pozdravio nazočne vijećnike, načelnika općine Okučani gosp. Acu Vidakovića, 

zamjenika načelnika općine Okučani gosp. Sinišu Martinovića, službenike Jedinstvenog 

upravnog odjela općine Okučani, novinarku radio postaje Bljesak Tamaru Blažević te je dao 

riječ načelniku da izvijesti o aktualnostima koje su se događale od protekle sjednice. 

Načelnik Općine Aca Vidaković pozdravio je sve prisutne i prije izlaganja o aktualnostima 

zahvalio se svim vijećnicima, osnovnoj školi, župniku, svima koji su sudjelovali na 

obilježavanju Dana Općine 15. lipanja i blagdana sv. Vida. 

Načelnik je rekao da je današnja sjednica sazvana prvenstveno radi donošenja Odluke o 

prihvaćanju akcijskog plana energetski održivog razvitka i prilagodbe na klimatske promjene 

Općine Okučani (SECAP). Akcijski plan energetski i klimatski održivog razvitka, skraćeno 

SECAP strateški je dokument koji sadrži smjernice vezano uz energetsku učinkovitost i za 

ublažavanje na klimatske promjene. U okviru energetske tranzicije i smanjenja CO2, SECAP-

i su dokumenti koji pomažu općinama da uz pomoć smjernica svoje aktivnosti provode 

uzimajući u obzir utjecaj na klimu i okoliš. Izrada Plana daje nam cilj te statistički i činjenični 

pregled potrošnje energije i emisija stakleničkih plinova u raznim sektorima te prikazuje 

konkretnu sliku trenutnih energetskih i klimatski promjena na razini općine. 

Nakon prihvaćanja Odluke o pristupanju Općine Okučani sporazumu gradonačelnika za klimu 

i energiju na prošloj sjednici, načelnik je potpisao sporazum 17. svibnja 2023. godine. 

SECAP Općine Okučani izrađen je u suradnji sa tvrtkom Zeleni Ecoplan j.d.o.o iz Zagreba te 

je izrada tog dokumenta financirana sredstvima Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost u iznosu od 9.224,24 eura. 

Općina Okučani javiti će se na javni poziv Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost 

za neposredno sufinanciranje provedbe mjera prilagodbe klimatskim promjenama u svrhu 

jačanja otpornosti urbanih sredina. U sklopu toga kandidiran je projekt  nogostupa i biciklističke 

staze u ulici A. Stepinca  a s tim programom biti će obuhvaćena i rekonstrukcija autobusnih 

stajališta i dr.  



Načelnik je zatim rekao kako je u petak 7. srpnja potpisivanje ugovora sa predstavnicima 

Ministarstva regionalnog razvoja a kandidiran je projekt energetske učinkovitosti javne rasvjete 

na području Općine Okučani. 

Zatim je načelnik rekao da je jučer održan radni sastanak u Slavonskom Brodu sa 

dopredsjednikom Republike Srpske iz reda hrvatskog naroda dr. Davor Pranjić, kojeg su 

dočekali župan dr.sc. Danijel Marušić, zamjenik župana Marko Šimić, predsjednik županijske 

skupštine Pero Ćosić, zamjenik ravnatelja Opće bolnice dr. Josip Benčević prim. Boris 

Hrečkovski, pročelnici, ravnatelji javnih ustanova i dr. Danas je bio radni sastanak i kod nas sa 

dopredsjednikom Republike Srpske iz reda hrvatskog naroda dr. Davorom Pranjić, županom 

dr.sc. Danijelom Marušić sa suradnicima, sastanak je bio u Općinskoj vijećnici a razgovaralo 

se o suradnji u europskim projektima, prekograničnoj suradnji i sl.   

 

TOČKA 2. PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU AKCIJSKOG PLANA 

ENERGETSKI ODRŽIVOG RAZVITKA I PRILAGODBE NA KLIMATSKE PROMJENE 

OPĆINE OKUČANI (SECAP); 

Predlagatelj Odluke o prihvaćanju Akcijskog plana energetski održivog razvitka i prilagodbe 

na klimatske promjene Općine Okučani (secap) je Općinski načelnik. Obrazloženje daje 

Općinski načelnik. 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Akcijskog plana energetski održivog razvitka i prilagodbe na 

klimatske promjene Općine Okučani (secap) s obrazloženjem, vijećnici su primili u 

materijalnima za 15. sjednicu Općinskog vijeća.  

Predsjednik prijedlog daje na raspravu. Nitko se ne javlja za riječ stoga Predsjednik daje 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Akcijskog plana energetski održivog razvitka i prilagodbe na 

klimatske promjene Općine Okučani (secap) na glasanje i utvrđuje da je sa 11 glasova „za“, 

nitko „protiv“ i nitko „suzdržan“ od glasanja donesena Odluke o prihvaćanju Akcijskog plana 

energetski održivog razvitka i prilagodbe na klimatske promjene Općine Okučani (secap).             

 

/ Odluke o prihvaćanju Akcijskog plana energetski održivog razvitka i prilagodbe na 

klimatske promjene Općine Okučani (secap)  u privitku Zapisnika i čini njegov sastavni dio/. 

 

TOČKA 3. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠĆA O RADU I 

FINANCIJSKOG IZVJEŠĆA KOMUNALNOG PODUZEĆA SLOBOŠTINA D.O.O ZA 

2022. GODINU; 

Predlagatelj Zaključka o usvajanju Izvješća o radu i Financijskog izvješća komunalnog 

poduzeća Sloboština d.o.o za 2022. godinu je općinski načelnik. 

Obrazloženje daje Ivan Golub, direktor komunalnog poduzeća Sloboština d.o.o. 

Prijedlog Izvješća o radu i Financijskog izvješća komunalnog poduzeća Sloboština d.o.o za 

2022. godinu s obrazloženjem, vijećnici su primili u materijalima za 15. sjednicu Općinskog 

vijeća. Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluje predsjednik vijeća Ivica Pivac. Zatim 

vijećnica Gordana Kaljić /SDP/ postavlja pitanje direktoru na što se odnosi stavka u izvješću 

troškovi zdravstvenih nadzora i pregleda? Direktor odgovara da su to troškovi za liječničke 

preglede radnika. Nakon zaključene rasprave Predsjednik daje Zaključka o usvajanju Izvješća 

o radu i Financijskog izvješća komunalnog poduzeća Sloboština d.o.o za 2022. godinu na 

glasanje i utvrđuje da je sa 11 glasova „za“, nitko „protiv“ i nitko „suzdržan“ od glasanja 

donesen Zaključka o usvajanju Izvješća o radu i Financijskog izvješća komunalnog poduzeća 

Sloboština d.o.o za 2022. godinu. 



 

/ Zaključka o usvajanju Izvješća o radu i Financijskog izvješća komunalnog poduzeća 

Sloboština d.o.o za 2022. godinu u privitku Zapisnika i čini njegov sastavni dio/. 

 

TOČKA 4. RAZLIČITO; 

Vijećnica Gordana Kljaić /SDP/ pitala je kakvo je stanje sa grobljem u Okučanima, je li 

pokošeno? Na pitanje je odgovorio direktor Sloboštine d.o.o Ivan Golub te je rekao da su 

groblja u okolnim naseljima pokošena i da će se tijekom idućeg tjedna kositi groblje u 

Okučanima. 

Vijećnik Milenko Ećimović /SDSS/ pitao je što je sa parcelom koja je kupljena za proširenje 

groblja u Okučanima? Načelnik je odgovorio da se radi na tome na način da je u izradi Izmjena 

prostornog plana te će nakon izmjene to zemljište bio građevinsko i nakon toga ide se s 

radovima kao što je parcelizacija i ostalo. 

Vijećnica Gordana Kljaić /SDP/ iznijela je problem sa zgradom u Okučanima u kojoj živi zbog 

neodržavanja, u pitanju je problem sa olucima na zgradi i drugim problemima vezano za 

održavanje zgrade? 

Načelnik je rekao da će da će se na idućoj sjednici raspravljati o prijedlogu Odluke o 

imenovanju prinudnog upravitelja zgrade jer tu Odluku nemamo a obavezni smo imati takvu 

Odluku i da se nadam da će se na taj način kad bude imenovan upravitelj zgrade i predstavnik 

rješavati problemi vezani za održavanje zgrade. 

Sjednica zaključena u 20,15 sati. 

 

OPĆINSKO VIJEĆE 

OPĆINE OKUČANI 

KLASA: 024-02/23-01-3 

URBROJ: 2178/21-01-23-01 

Okučani, 3. srpnja 2023. godine 

 

Voditeljica zapisnika                 Predsjednik Općinskog vijeća  

Sanja Markanović                                                                                           Ivica Pivac 

 

 

 

 

 

 


